
  

Protokół Nr 42/2022/VIII z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki Rady Gminy Tarnowo Podgórne 
odbytego w dniu 24 stycznia 2022 roku 

Protokół Nr 42/2022/VIII 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Rady Gminy Tarnowo Podgórne 

odbytego w dniu 24 stycznia 2022 roku 

 

 

Miejsce posiedzenia: online 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 16:00 

 

Obecni członkowie Komisji:  

Ewa Jurasz – przewodnicząca Komisji 

Tomasz Markowicz – wiceprzewodniczący Komisji 

Agnieszka Adamska – członek Komisji 

Julian Kiełczewski – członek Komisji 

Elżbieta Szymkowiak – członek Komisji 

 

Goście: 

Oskar Cierpiszewski – Sekretarz Gminy 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Porządek obrad jest następujący:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Czyste powietrze – inne źródła energii. 

5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zakończenie posiedzenia.    

                                                                         

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

1. Obrady otworzyła Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki Ewa Jurasz, 

która na wstępie powitała członków Komisji oraz Sekretarza Gminy. 

2.  

3. 2. Stwierdzenie quorum. 

Radna Ewa Jurasz stwierdziła quorum wymagane do odbycia obrad 

4.  



  

Protokół Nr 42/2022/VIII z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki Rady Gminy Tarnowo Podgórne 
odbytego w dniu 24 stycznia 2022 roku 

5. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Ewa Jurasz przedstawiła kolejność tematów w porządku obrad. 

 

4. Czyste powietrze – inne źródła energii. 

Wyniki realizacji programu „Czyste powietrze” w roku 2021 szczegółowo omówił Sekretarz 

Gminy Oskar Cierpiszewski. 

 

Dotacja na wymianę pieca. 

Sekretarz Gminy wyświetlił tabelę ukazującą dane dotyczące udzielonych dotacji na 

wymianę źródeł ciepła w 2021 roku.  

Tabela stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Sekretarz Gminy poinformował, że łącznie złożono 69 wniosków (w tym 1 wniosek na 

dotację łączoną z zakupem i montażem ogniw fotowoltaicznych). Podpisanych zostało 68 

umów, odmowa podpisania 1 umowy związana jest ze skorzystaniem z rządowego programu 

Czyste Powietrze. W sumie 11 osób zrezygnowało z wymiany pieca, z czego 6 

wnioskodawców zrezygnowało na skutek wzrostu cen gazu. Jednej dotacji nie wypłacono, 

ponieważ nie zlikwidowano źródła ciepła na paliwo stałe. 

 

Termowizja.  

Sekretarz Gminy Oskar Cierpiszewski poinformował, że termowizja jest wykonywana przez 

tego samego wykonawcę. W ubiegłym roku złożono 52 wnioski oraz wykonano 48 inspekcji, 

cena za jedną inspekcję wyniosła 307,50 zł (brutto), w roku obecnym koszt jednego 

przeglądu wyniesie 349,32 zł (brutto). W 2022 roku zrealizowane zostaną zaległe inspekcje 

oraz przeglądy w związku ze złożeniem nowych wniosków, na chwilę obecną wpłynęło 

10 wniosków.  

 

Pomiary jakości powietrza. 

Zagadnienie omówił Sekretarz Gminy informując, iż przeprowadzono 3 pomiary: 

2 w Sierosławiu oraz 1 w Przeźmierowie, a następnie szczegółowo omówił przedstawione 

wyniki pomiarów. Wyniki dostępne są na stronie Urzędu Gminy w zakładce Ochrona 

Środowiska. 

Przedstawione dane stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

W związku z pytaniem Przewodniczącej Komisji Ewy Jurasz, Sekretarz Gminy odpowiedział, 

że przekroczenia związane są z paleniem opału w piecu oraz dodał, iż zanieczyszczenia 

PM2,5 związane są również z ruchem pojazdów po drogach.  
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Radna Agnieszka Adamska zapytała o to, czy jeżeli mieszkaniec ma zamontowany piec 

gazowy to może skorzystać z dofinasowania na montaż paneli fotowoltaicznych. Sekretarz 

Gminy Oskar Cierpiszewski odpowiedział, że w takiej sytuacji mieszkaniec nie może 

skorzystać z dofinasowania.  

 

Odpowiadając na pytanie Radnego Juliana Kiełczewskiego, Sekretarz Gminy poinformował, 

że w Gminie Tarnowo Podgórne nie ma dofinasowania na instalowanie pomp ciepła, takie 

dostosowanie można uzyskać z rządowego programu „Czyste powietrze”, zainteresowani 

mieszkańcy mogą uzyskać informacje we Filii w Przeźmierowie w poniedziałek od 12:30 

do 17:30 oraz w Urzędzie Gminy w Tarnowie Podgórnym (budynek C) w czwartki od 9:00 

do 14:00. 

 

W związku z tematem podjętym przez Przewodniczącą Komisji Ochrony Środowiska i 

Gospodarki, Sekretarz Gminy powiedział, że w przypadku, gdy mieszkaniec otrzyma 

odmowną decyzję w spawie przyłącza gazowego powinien ten dokument przedstawić 

w Starostwie Powiatowym, które wydaje pozwolenie na budowę oraz zdecyduje, czy 

mieszkaniec może wybudować budynek pomimo braku możliwości zainstalowania przyłącza 

gazowego.   

 

Radna Ewa Jurasz oraz Radna Elżbieta Szymkowiak zgłosiły, że udostępnią teren posesji, 

aby przeprowadzić pomiary powietrza w Chybach oraz Wysogotowie.  

 

Radna Agnieszka Adamska zapytała o to czy dużo osób złożyło pismo w sprawie podania 

informacji o rodzaju urządzenia grzewczego na nieruchomości. Sekretarz Gminy powiedział, 

że papierowo informację złożyło niewiele mieszkańców, natomiast Urząd Gminy nie ma 

danych na temat informacji złożonych drogą elektroniczna. Sekretarz Gminy dodał, iż 

przeprowadzana jest akcja informująca, komunikaty zostały zamieszczone na stronie 

internetowej urzędu i w miesięczniku Sąsiadka-czytaj oraz taka informacja zostanie 

umieszczona na drugiej stronie wymiaru podatku.  

 

Radna Elżbieta Szymkowiak podziękowała członkom Komisji Ochrony Środowiska i 

Gospodarki za pomoc, ponieważ na ulicy Łąkowej w Wysogotowie udało się zapobiec 

budowie hali przemysłowej w okolicy budynków mieszkalnych.  

 

5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji. 

Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu nr 41. 

Członkowie Komisji jednogłośnie wydali pozytywną opinię (5 głosów za). 
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6. Wolne głosy i wnioski. 

Nie podjęto.   

 

7.  Zakończenie posiedzenia.           

Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki Ewa Jurasz o godz. 16:50 

zamknęła posiedzenie. 

 

Przewodnicząca  

Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki 

 

/-/ Ewa Jurasz 

 

 

Protokołowała: Joanna Chwiałkowska   


